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Zápisnica 

z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Kobyly 

konaného dňa 14.04.2023 v sále kultúrneho domu v Kobylách. 
 

 

Prítomní: 

 

 

Neprítomní: 

- Marcel Harom, Ing. Marek Juskanič, Ing. Martin Labanc, 

Ing. Slavomír Macek, Ing. Peter Skonc, Ján Vasičkanin 

- ostatní prítomní podľa prezenčnej listiny 

- občania obce 

- Radoslav Findiš 
 

 

PROGRAM: 

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu 

4. Kontrola uznesení zo zasadnutia OZ konaného dňa 16.03.2023 

5. Vyhlásenie výberového konania na funkciu hlavného kontrolóra obce Kobyly 

6. Rôzne 

7. Uznesenie z riadneho zasadnutia OZ - schválenie 

8. Záver 

 

1. Otvorenie 

Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol Ing. Jozef Šoltys -starosta obce a privítal 

všetkých prítomných. Starosta obce konštatoval, že počet prítomných poslancov je 6, 

informoval, že poslanec Radoslav Findiš sa ospravedlnil z účastina OZ a obecné zastupiteľstvo 

je spôsobilé rokovať a uznášať sa. 

 

2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice. 

Za zapisovateľa bola určená Ing. Veronika Kundrátová a za overovateľov zápisnice Ing. 

Martin Labanc a Ján Vasičkanin. 

 

3. Schválenie programu 

Starosta obce predložil obecnému zastupiteľstvu návrh programu rokovania podľa pozvánky 

zvolaného zasadnutia OZ obce Kobyly. Na návrh poslanca Ing. Martina Labanca boli pred bod 

6. Rôzne do programu doplnené body rokovania 

6. Prerokovanie obstarania lávky pri RD Prítoka 

7. Prerokovanie realizácie detského ihriska pre deti predškolského veku 

8. Diskusia 

 

Následne dal starosta obce hlasovať za schválenie upraveného programu. 

Hlasovanie: za: 6 Ing. Marek Juskanič, Ing.Martin Labanc, 

Ing. Slavomír Macek, Ing. Peter Skonc, Ján Vasičkanin 

proti: 0 

zdržalo sa: 0 

Poslanci 6 hlasmi schválili upravený program rokovania. 



 

4. Kontrola Uznesení zo zasadnutia OZ konaného dňa 16.3.2023 

Starosta obce predložil na rokovanie kontrolu uznesení zo zasadnutia OZ konaného dňa 

16.03.2023, pričom konštatoval, že všetky úlohy sú splnené, okrem Návrhu nového VZN o 

pohrebníctve, keďže podľa zákona sú skutočnosti, ktoré nemôžu byť vo VZN ustanovené v 

oblasti kopania hrobov, poslanci boli s touto skutočnosťou oboznámení a následne majú prísť s 

novým návrhom. Na to poslanec Ing. Martin Labanc vystúpil s tým, že uznesenie č. 12/2023 o 

zverejňovaní faktúr, zmlúv a objednávok od 16.11.2022 nie je kompletné splnené, keďže nie sú 

zverejnené faktúry aj so scanom od 16.11.2022, na čo starosta odpovedal, že momentálne 

zamestnanci obecného úradu sú zaťažení spracovaním a výrubom majetkových daní. Na to 

poslanec Labanc oponoval, že určite 85 percent obyvateľom sa nič nezmenilo a zvyšok nie je 

možné spracovávať 3 mesiace. 

Poslanci vzali informáciu na vedomie. 

 

5. Vyhlásenie výberového konania na funkciu hlavného kontrolóra obce Kobyly 

Starosta obce predstavil poslancom požiadavky na hlavného kontrolóra obce Kobyly. Spolu s 

poslancami tieto požiadavky upravili. Starosta spolu s poslancami stanovili termín výberového 

konania na 2.6.2023. Určili podmienky výberového procesu a termín doručovania prihlášok 

stanovili na 19.5.2023 do 14.00 hodiny. Rozhodli, že voľba kontrolóra bude verejná. Funkčné 

obdobie kontrolóra po jeho zvolení začne 5.6.2023 a bude zvolený na 6 rokov. Starosta obce 

vyhlási výberové konanie na hlavného kontrolóra obce Kobyly dňa 20.4.2023 na úradnej tabuli, 

centrálnej tabuli, a týždeň na to bude zverejnená ponuka aj v Bardejovských novostiach. 

Starosta dal hlasovať za návrh vyhlásenia výberového konania na funkciu hlavného kontrolóra 

obce Kobyly. 

Hlasovanie: za: 6 Ing. Marek Juskanič, Ing.Martin Labanc, 

Ing. Slavomír Macek, Ing. Peter Skonc, Ján Vasičkanin 

proti: 0 
zdržalo sa: 0 

Poslanci 6 hlasmi schválili vyhlásenie výberového konania na funkciu hlavného 

kontrolóra obce Kobyly. 

 

6. Vyhodnotenie obstarania lávky pri RD Prítoku 

Starosta obce vyhodnotil výsledky výberového konania. Na základe výsledkov, bol vybraný 

dodávateľ s najnižšou ponukou, ide o firmu Alm Con, s.r.o. v sume 4 372,04 € s DPH. Starosta 

obce dal hlasovať za vybraného výhercu firmu Alm Con, s.r.o. 

Hlasovanie: za: 6 Ing. Marek Juskanič, Ing.Martin Labanc, 

Ing. Slavomír Macek, Ing. Peter Skonc, Ján Vasičkanin 

proti: 0 

zdržalo sa: 0 

Poslanci 6 hlasmi schválili vybranú firmu z výberového konania pre obstaranie lávky pri 

RD Prítoku. 

 

7. Prerokovanie realizácie detského ihriska pre deti predškolského veku 

Poslanec Ing. Martin Labanec vystúpil k téme realizácie detského ihriska. S poslancami 

rozhodli, že návrh starostu na obnovu chodníka zamietajú. Prioritou pre nich je realizácia 

vybudovania detského ihriska pre deti predškolského veku. Poslanec Ing. Martin Labanc sa 

vyjadril, že o investíciách rozhodujú poslanci a nie starosta obce a oni rozhodli o realizácií 

ihriska. V rozprave starosta obce vystúpil k prejednávanému bodu programu - realizácia 

detského ihriska pre deti predškolského veku, kde sa vyjadril, že sa nestotožňuje s návrhom 

poslancov realizovať výstavbu ďalšieho detského ihriska. Poslanec Ing. Martin Labanc 

oponoval, že detské ihrisko bude pre všetky deti predškolského veku a budú ho mohli využívať 

bez obmedzení aj mamičky s deťmi, čo doteraz z hygienických dôvodov je možné len pre deti, 

ktoré navštevujú MŠ. 
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Poslanci odporučili starostovi obce zrealizovať výberové konanie na realizáciu detského ihriska 

a úpravy spojené s jeho realizáciou, a taktiež podanie ohlásenia drobnej stavby na realizáciu 

detského ihriska, vyriešenie prekládky stĺpov telekomunikácií, internetu. 

Poslanci vzali informáciu na vedomie. 

8. Rôzne 

V tomto bode bolo prerokované: 

a) Oprava pieskoviska pri materskej škôlke 

Poslanec Ing. Martin Labanc predložil cenové ponuky na nákup nového pieskoviska pre deti 

MŠ, keďže pôvodne nevyhovuje štandardom. Keďže staré pieskovisko by bolo po zakúpení 

nového nepoužiteľné, poslanec Slavomír Macek v rámci úspory nákladov prišiel s alternatívou 

zmenšenia pôvodného pieskoviska aby vyhovovalo štandardom a bolo bezpečné pre deti, ktoré 

ho využívajú. Pieskovisko sa zmenší a zakúpi sa plachta na prikrytie pieskoviska. 

Starosta dal hlasovať za návrh poslanca Slavomíra Maceka o zmešení a upravení pieskovska. 

Hlasovanie: za: 6 Ing. Marek Juskanič, Ing.Martin Labanc, 

Ing. Slavomír Macek, Ing. Peter Skonc, Ján Vasičkanin 

proti: 0 

zdržalo sa: 0 

Poslanci 6 hlasmi schválili návrh úpravy pieskoviska pri MŠ. 

 

b) VZN č. 4/2023 ktorým sa mení a dopĺňa VZN č.5/2021 o určení výšky príspevku v MŠ 

a školských zariadeniach zriadených obcou  

Starosta obce informoval poslancov, že je potrebné nanovo schváliť VZN o stravovacích 

návykoch detí, z toho dôvodu, že v zákone sa zmenila jedna veta, ktorá musela byť 

zakomponovaná vo VZN o stravovacích návykoch. 

Starosta dal hlasovať za zmenené znenie VZN č. 4/2023 ktorým sa mení a dopĺňa VZN č.5/2021 

o určení výšky príspevku v MŠ a školských zariadeniach zriadených obcou. 

Hlasovanie: za: 6 Ing. Marek Juskanič, Ing.Martin Labanc, 

Ing. Slavomír Macek, Ing. Peter Skonc, Ján Vasičkanin 

proti: 0 
zdržalo sa: 0 

c) Poslanci 6 hlasmi schválili VZN č. 4/2023 ktorým sa mení a dopĺňa VZN č.5/2021 o určení 

výšky príspevku v MŠ a školských zariadeniach zriadených obcou . 

 

d) Dopravné značenie v obci 

Starosta obce predložil poslancom návrhy dopravného značenia v jednotlivých častiach obce, 

na ktorých sa dohodli na predchádzajúcom OZ, ktoré vypracoval dopravný inžinier. Poslanci si 

návrhy preštudovali, na žiadosť poslanca Slavomíra Maceka, bude starosta kontaktovať 

dopravného inžiniera, či je možné inštalovať dopravné zrkadlo pred rodinný dom Petraška. V 

realizácií dopravného značenia v obci sa bude naďalej pokračovať. 

Poslanci vzali informáciu na vedomie. 

 

e) Rekonštrukcia ZŠ a MŠ 

Starosta obce informoval poslancov, že projekt a žiadosť na obnovu MŠ a ŽS bola upravená a 

podaná v takej forme, že výška dotácie na obnovu bola navýšená o sumu 759 799,79 €, bez 

finančnej spoluúčasti obce. Na to sa poslanec Ing. Peter Skonc spýtal, či vzhľadom na súčasný 

stav budovy ZŠ a MŠ, ktorá je zrekonštruovaná spĺňame podmienky pre tento projekt, keďže je 

to projekt na obnovu historických budov. Na to starosta odpovedal, že spĺňame všetky 

podmienky pre čerpanie tohto fondu. 

Poslanci vzali informáciu na vedomie. 
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f) Príspevok na stravu pre dôchodcov 

Starosta obce informoval poslancov, že vykonal prieskum záujmu o príspevok na stravu medzi 

dôchodcami, či by bol záujem. Od dôchodcov zistil, že by o takýto príspevok malo záujem 

približne 25 dôchodcov. Po približnom prepočítaní nákladov na 1 rok na tento príspevok sa 

poslanci rozhodli pre alternatívne riešenie vo forme navýšenia, vianočného príspevku pre 

všetkých starobných dôchodcov. Poslanci oslovili aj prítomných dôchodcov, aby sa vyjadrili  

k návrhu, pričom odznelo stanovisko, v ktorom by dôchodcovia privítali príspevok pre všetkých 

dôchodcov, nielen pre tých, ktorí si stravu zaobstarávajú cez dodávateľov tejto služby. 

Starosta dal hlasovať za návrh neschváliť príspevok na stravovanie pre dôchodcov. 

Hlasovanie: za: 6 Ing. Marek Juskanič, Ing.Martin Labanc, 

Ing. Slavomír Macek, Ing. Peter Skonc, Ján Vasičkanin 

proti: 0 
zdržalo sa: 0 

Poslanci 6 hlasmi neschválili príspevok na stravovanie pre dôchodcov. 

 

g) Zaobstaranie detských krojov pre MŠ a ZŠ 

Poslanec Marcel Harom predložil návrh cenovej ponuky na ušitie krojov od Emílie 

Štalmachovej v cene 25,-€/1kus – dievčenský kroj a 35,-€/1kus – chlapčenský kroj. Poslanci  

a starosta obce sa dohodli, že objednávku na ušitie krojov dostane ponuka s najnižšou 

obstarávacou cenou od pani Emílie Štalmachovej. Dá sa zhotoviť spolu 26 krojov pre ZŠ a MŠ. 

Starosta obce dal hlasovať za návrh poslanca Marcela Haroma na ušitie detských krojov za 

najlacnejšiu cenovú ponuku pani Emílií Štalmachovej. 

Hlasovanie: za: 6 Ing. Marek Juskanič, Ing.Martin Labanc, 

Ing. Slavomír Macek, Ing. Peter Skonc, Ján Vasičkanin 

proti: 0 
zdržalo sa: 0 

Poslanci 6 hlasmi schválili návrh poslanca Marcela Haroma na ušitie detských krojov 

pani Emílií Štalmachovej. 

 

h) Územný plán obce 

Starosta obce informoval poslancov, že už je vypracovaný územný plán obce, ktorý im zašle 

na preštudovanie spolu s popisom a vysvetlivkami územného plánu. Poslanci majú týždeň na 

jeho preštudovanie. Informoval ich o ďalšom postupe schvaľovania územného plánu. 

Poslanci vzali informáciu na vedomie. 

 

i) Obecné akcie 

Starosta obce informoval poslancov o plánovaných obecných akciách na najbližšie obdobie: 

14.5.2023 – Deň matiek 

4.6.2023 – Deň detí – o priebehu podujatia a plánovaných atrakciách informoval Ing. Peter Skonc 

Júl 2023 – Futbalové podujatie – Futbalové leto 2023 – Ing. Peter Skonc predpokladaný termín 

28.7.2023 

12.8.2023 – Kobyľský kotlík 

Poslanci vzali informáciu na vedomie. 

 

10. Diskusia 

Poslanec Slavomír Macek vystúpil s témou malotraktora, konkrétne s tým, že poslanci nie sú 

spokojní, že vzhľadom na opakované poruchy reklamácie spojené s malotraktorom boli riešené 

telefonicky a nie prostredníctvom mailovej alebo písomnej komunikácie, ktorá by sa dala 

nejako podložiť, zároveň si vyžiadali reklamačné protokoly k všetkým reklamáciám spojených 

s malotraktorom k nahliadnutiu. 
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Poslanec Marcel Harom predstavil cenník poskytovania služieb malotraktora. Po jednohlasnom 

odhlasovaní poslancami OZ starosta obce prisľúbil zapracovanie do jestvujúceho cenníka 

služieb. 

 

Poslanec Ing. Peter Skonc sa opýtal kedy bude nainštalované do malotraktora GPS zariadenie, 

keďže bol schválený cenník služieb za využívanie malotraktora a GPS má slúžiť okrem iného 

pre presnú identifikáciu fakturácie služby. Starosta ho informoval, že hneď po tom, ako prídu 

doklady z kontroly originality a následne bude vybavený technický preukaz. 

 

K téme malotraktora sa poslanci opýtali starostu, v akom stave je zaškolenie náhradného 

strojníka k malotraktoru p. Václava Mačeja, ktorý ako jediný reagoval  na výzvu starostu        

a poslancov OZ na obsadenie tejto novej funkcie. Starosta odpovedal že doteraz nebol 

zaškolený a nebola  podpísaná  žiadna  dohoda  o vykonávaní  prác.  Keďže  starosta  súhlasil 

s obsadením tejto funkcie, poslanci upozornili starostu, že v prípade PN súčasného strojníka 

nebude mať kto obsluhovať obecný malotraktor a tento výpadok sa bude pravdepodobne 

realizovať formou objednávky služby mechanizmu s obsluhou a dodaním externou firmou, 

pričom funkčný obecný malotraktor bude nevyužívaný. Jedným z dôvodov pre obstaranie 

malotraktora pritom bola aj minimalizácia takýchto služieb. 

 

Poslanec Ing. Martin Labanc vystúpil s požiadavkou na doplnenie Uznesenia č. 12/2023 o 

zverejňovaní faktúr, že všetky faktúry by mali byť zverejňované do 15 dní odo dňa ich úhrady. 

Ďalej navrhol starostovi osloviť správcu web stránky aby vytvoril na boku stránky lištu s 

poslednou aktivitou, ktorá bola vykonaná na stránke. 

 

Poslanec  Ing.  Peter  Skonc poukázal  na nedostatok  vo zverejňovaní  faktúr, ktorý spočíva   

v možnosti spätného zverejňovania faktúr na webovom sídle obce Kobyly – dátum 

zverejňovania je zadávaný manuálne zamestnancom obecného úradu, namiesto automatického 

systémového – skutočného času zverejnenia faktúry, čím dochádza k obchádzaniu ustanovení 

Uznesenia č. 12/2023 o zverejňovaní faktúr. Tento terajší skutkový stav potvrdil aj zamestnanec 

obecného úradu zodpovedný za zverejňovanie faktúr - Ing. Veronika Kundrátová, ktorá bola 

prítomná na obecnom zastupiteľstve. 

 

Poslanec Ing. Peter Skonc položil otázku starostovi, ako bude obec pokračovať v riešení dotazu 

p. Jozefa Zlackého, týkajúceho sa vysporiadania vlastníctva pozemkov pod obecným 

cintorínom. Tento dotaz bol starostovi a poslancom OZ adresovaný na Obecnom zastupiteľstve 

Obce Kobyly dňa 16.3.2023. Starosta odpovedal, že obec nedisponuje adekvátnymi pozemkami, 

ktoré by mohli byť náhradou za pozemky pod cintorínom. Vzhľadom na zložitú štruktúru 

vlastníkov poslanci navrhli starostovi písomne osloviť vlastníkov pozemkov s výnimkou SPF a 

navrhnúť im odkúpenie pozemkov resp. po dohode s nimi nájsť iné adekvátne riešenie pri 

vysporiadaní pozemkov. 

 

Poslanec Ing. Martin Labanc sa informoval ako pokračujú rokovania zo záujemkyňou na 

kronikárku obce, starosta ho informoval, že pani, ktorá mala záujem vykonávať túto funkciu, z 

dôvodu nahromadenia zákaziek odstúpila od ponuky vykonávať túto funkciu. Na to poslanec 

Ing. Martin Labanc navrhol, že kronikárku by robila jeho manželka, ale len od aktuálneho 

roku, roky spätne má OcÚ dopracovať samostatne. 
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Poslanec Marcel Harom vo svojom vystúpení verejne prehlásil, že sa mu nepáči správanie 

starostu, nakoľko pri pracovnom stretnutí starostu a poslancov OZ na pôde obecného úradu 

položil starostovi otázku, aby vysvetlil, ako je možné, že lávka pod kostolom, ktorá bola 

zhotovená za 8 000 EUR bola o polovičku menšia ako je lávka plánovaná pred rodinným 

domom p. Pritoku s cenou cca 4 500 EUR, pričom obidve lávky sú totožné vo svojej konštrukcii 

a použitých materiáloch. Na to starosta rozčúlil a povedal poslancovi Marcelovi Haromovi – 

podaj na mňa trestné oznámenie. Poslanec Harom ho z ničoho neobvinil, chcel si len vypočuť 

stanovisko a vysvetlenie starostu k tejto otázke. 

 

Pani Viera Hudáková sa opýtala prečo informácia o OZ nebola zverejnená v aplikácii Rozana, 

starosta ju informoval, že dokumenty sa pravdepodobne nedajú zverejňovať. 

 

Pani Jana Tarasovičová sa spýtala na cestu k ich domu, kedy ju budú rekonštruovať, a ako keďže 

je tam celoročný problém s tým, že aj keď neprší na ceste stojí voda. 

 

Poslanec Ing. Martin Labanc, na základe podnetu od občanov, reagoval na to, že na súkromnej 

ulici sa nachádza verejné osvetlenie, ktoré je vo vlastníctve súkromných osôb. Starosta mu 

poskytol informáciu ako to je a za akých podmienok to je. Poslanec Ing. Martin Labanc ho 

informoval, že táto situácia sa musí vyriešiť, navrhol riešenia: vypnúť osvetlenie, namontovať 

merač a prefakturovať spotrebovanú elektrinu za osvetlenie, alebo zmeniť vlastníka ulice na 

obec. Týmto vzniká precedens, kde aj iní občania budú požadovať verejné osvetlenie na 

súkromných pozemkoch. Poslanci odporučili starostovi vyriešiť túto situáciu s vlastníkmi 

súkromnej cesty do budúceho OZ. 

 

11. Schválenie uznesenia z riadneho obecného zastupiteľstva. 

Starosta obce predniesol návrh uznesenia z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva obce 

Kobyly, konaného dňa 14.04.2023. 

Hlasovanie: za: 6 Ing. Marek Juskanič, Ing.Martin Labanc, 

Ing. Slavomír Macek, Ing. Peter Skonc, Ján Vasičkanin 

proti: 0 

zdržalo sa: 0 

 

Poslanci 6 hlasmi schválili uznesenie zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Kobyly 

zo dňa 14.04.2023. 

 

12. Záver. 

Starosta obce sa poďakoval prítomným za účasť na riadnom zasadnutí obecného zastupiteľstva 

a ukončil rokovanie. 

 

Zapísala: Ing. Veronika Kundrátová ............................................... 

 

Overovatelia: Ing. Martin Labanc ............................................... 

 

Ján Vasičkanin ............................................... 

 

 

 
V Kobylách 14.04.2023 


